價單 Price List

第一部份:基本資料 Part 1: Basic Information

發展項目名稱 Name of Development	弦海 The Esplanade	期數(如有) Phase No. (if any)					
發展項目位置 Location of Development	業旺路 101 號 No. 101 Yip Wong Road						
發展項目(或期數)中的住宅物業 The total number of residential prope	371						

印製日期	價單編號
Date of Printing	Number of Price List
21 Oct 2018	2

修改價單(如有) Revision to Price List (if any)

修改日期 Date of Revision	經修改的價單編號 Numbering of Revised Price List	如物業價錢經修改 ,請以「✓」標示 Please use "✓" to indicate changes to prices of residential properties
28 Oct 2018	2A	價錢 Price

1

第二部份:面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

	物業的描述 Description of Residential Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎) Unit Rate of		Area		specified i		平方呎)) eable Area)			
			(including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit													
	13	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	5,872,600	196,671 (18,295)										
	15	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	5,907,800	197,850 (18,404)										
	16	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	5,943,300	199,039 (18,515)										
	17	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	5,978,900	200,231 (18,626)										
	18	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,014,800	201,433 (18,738)										
	19	A	29.860 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,050,900	202,642 (18,850)										
弦海 The Esplanade	9	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,133,200	221,762 (20,563)										
Espianace	10	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,158,000	223,093 (20,687)										
	11	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,182,900	224,429 (20,810)										
	16	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,301,200	230,776 (21,399)										
	17	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,327,000	232,160 (21,527)										
	18	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,353,000	233,555 (21,657)										
	22	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,476,200	240,165 (22,270)										

	物業的描述 Description of Residential Property	Residential rty(包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)(元) Price (\$)每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎)Saleable AreaUnit Rate of		每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎)		Area		specified i		平方呎)		eable Area)			
			(including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)			空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				-									
	23	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,503,000	241,603 (22,403)										
	25	В	18.638 (201) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,548,000	244,018 (22,627)										
	9	D	15.004 (162) 露台 Balcony: () 工作平台 Utility Platform: ()	3,530,700	235,317 (21,794)										
	10	D	15.004 (162) 露台 Balcony: () 工作平台 Utility Platform: ()	3,551,900	236,730 (21,925)										
	11	D	15.004 (162) 露台 Balcony: () 工作平台 Utility Platform: ()	3,573,200	238,150 (22,057)		-							I	
	9	Е	41.487 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,920,800	166,819 (15,483)										
弦海 The	10	Е	41.487 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,962,300	167,819 (15,576)										
Esplanade	11	Е	41.487 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,004,100	168,826 (15,669)										
	6	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,002,500	188,485 (17,500)										
	7	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,032,500	189,427 (17,587)										
	8	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,092,800	191,321 (17,763)									I	
	9	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,092,800	191,321 (17,763)										
	10	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,123,300	192,278 (17,852)									ŀ	
	11	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,153,900	193,239 (17,941)										

Descript	物業的描述 Description of Residential Property	(包括露台·工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Prio Saleable Area (\$)		(包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎) Unit Rate of		Area		specified it		平方呎)		eable Area)		
					Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit														
	12	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,184,600	194,203 (18,031)											
	13	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,246,500	196,147 (18,211)							1				
	15	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,277,700	197,127 (18,302)								-			
	16	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,309,100	198,113 (18,394)											
	17	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,340,700	199,105 (18,486)											
弦海 The	18	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,372,400	200,100 (18,578)											
Esplanade	19	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,404,200	201,099 (18,671)											
	20	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,436,200	202,104 (18,764)											
	23	L	31.846 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,533,300	205,153 (19,048)											
	25	L	28.345 (305) 露台 Balcony: () 工作平台 Utility Platform: ()	5,867,600	207,007 (19,238)											
	6	M	17.367 (187) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	3,895,800	224,322 (20,833)											
	7	M	17.367 (187) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	3,919,200	225,669 (20,958)											

Descript	勿業的描述 tion of Res Property		實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎) Unit Rate of		Area		specified it		平方呎)) eable Area)		
			(including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit													
	8	M	17.367 (187) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	3,958,400	227,927 (21,168)										
	6	N	41.554 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,370,000	177,360 (16,488)										
	7	N	41.554 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,406,800	178,245 (16,570)										
	8	N	41.554 (447) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,480,900	180,028 (16,736)							1			
	9	P	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,469,800	215,381 (20,044)							1			
	10	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,487,700	216,243 (20,124)							1			
弦海 The	11	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,505,700	217,111 (20,205)							-			
Esplanade	12	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,523,700	217,978 (20,286)							-			
	13	P	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,550,800	219,284 (20,407)							-			
	15	P	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,569,000	220,161 (20,489)							-			
	16	P	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,587,300	221,043 (20,571)										
	17	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,605,600	221,925 (20,653)										
	18	P	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,624,100	222,816 (20,736)							-			
	19	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,642,600	223,707 (20,819)										

	勿業的描述 tion of Res Property		實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎)		Area		specified i		平方呎)		eable Area)		
			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit													
	20	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,670,400	225,047 (20,943)										
	21	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,689,100	225,948 (21,027)										
	22	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,707,900	226,854 (21,112)										
	23	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,726,700	227,760 (21,196)										
	25	Р	20.753 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,759,800	229,355 (21,344)										
	9	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,459,400	222,104 (20,645)										
弦海 The Esplanade	10	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,477,200	222,990 (20,728)										
	11	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,495,100	223,882 (20,811)										
	12	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,513,100	224,778 (20,894)										
	13	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,544,700	226,352 (21,040)										
	15	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,562,900	227,259 (21,125)										
	16	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,581,100	228,165 (21,209)										
	17	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,599,400	229,077 (21,294)										

Descript	物業的描述 Description of Residential Property	(包括露台,工作平台及陽台(如有)) (元) 每平 元 (元 Price (元 元 (元 Saleable Area U		實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎)		Area		specified it		平方呎)		eable Area)			
			(including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit													
	18	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,617,800	229,993 (21,379)										
	19	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,636,300	230,914 (21,464)										
	20	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,668,800	232,533 (21,615)										
	21	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,687,400	233,460 (21,701)										
	22	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,706,200	234,396 (21,788)										
弦海	23	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,725,000	235,332 (21,875)				-						
The Esplanade	25	Q	20.078 (216) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,758,100	236,981 (22,028)				-						
	6	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,040,000	193,559 (17,976)							-			
	7	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,070,200	194,527 (18,066)							1			
	8	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,130,900	196,472 (18,247)							1			
	12	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,223,300	199,433 (18,522)										
	13	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,285,500	201,426 (18,707)										
	15	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,316,900	202,432 (18,800)										

Descript	物業的描述 Description of Residential Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎) Unit Rate of		Area		specified it		平方呎)		eable Area)			
			(including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit													
	16	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,348,500	203,445 (18,894)										
	17	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,380,300	204,464 (18,989)				-						
	18	R	31.205 (336) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,412,200	205,486 (19,084)										
	12	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,104,100	188,911 (17,541)										
	13	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,165,100	190,799 (17,716)										
弦海	15	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,195,900	191,752 (17,804)										
The Esplanade	16	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,226,900	192,712 (17,893)										
	17	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,258,000	193,674 (17,983)										
	18	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,289,300	194,643 (18,073)										
	19	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,320,800	195,618 (18,163)										
	20	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,384,000	197,574 (18,345)										
	21	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,415,900	198,561 (18,436)							1-			
	22	S	32.312 (348) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	6,448,000	199,554 (18,529)										

Descript	勿業的描述 ion of Res Property		實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米/呎售價 元,每平方米 (元,每平方呎) Unit Rate of Saleable Area	空調機房	Area 窗台		specified it		平方呎)	n the Sale 天台	eable Area) 梯屋	前庭	庭院
			and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)		\$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	Air- conditioning plant room	Bay window	Cockloft	Flat roof	Garden	Parking space	Roof	Stairhood	Terrace	Yard
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				· Panara Cara									
	17	Т	20.720 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,577,800	220,936 (20,528)										
	18	Т	20.720 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,600,700	222,042 (20,631)										
	21	Т	20.720 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,679,400	225,840 (20,984)										
弦海 The	22	Т	20.720 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,702,800	226,969 (21,089)										
Esplanade	17	U	21.549 (232) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,582,200	212,641 (19,751)							1			
	18	U	21.549 (232) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,600,500	213,490 (19,830)										
	21	U	21.549 (232) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,679,100	217,138 (20,169)							1			
	22	U	21.549 (232) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: ()	4,702,500	218,224 (20,269)										

弦海 The Esplanade Price List No. 2A

9

第三部份:其他資料 Part 3: Other Information

- (1) 準買家應參閱發展項目的售樓說明書,以了解該項目的資料。
 - Prospective purchasers are advised to refer to the sales brochure for the development for information on the development.
- (2) 根據《一手住宅物業銷售條例》第 52(1)條及第 53(2)及(3)條, -

According to sections 52(1) and 53(2) and (3) of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance, -

第 52(1)條 / Section 52(1)

在某人就指明住宅物業與擁有人訂立臨時買賣合約時,該人須向擁有人支付售價的5%的臨時訂金。

A preliminary deposit of 5% of the purchase price is payable by a person to the owner on entering into a preliminary agreement for sale and purchase in respect of the specified residential property with the owner.

第 53(2)條 / Section 53(2)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約,並於該日期後的 5 個工作日內,就有關住宅物業簽立買賣合約,則擁有人必須在該日期後的 8 個工作日內, 簽立該買賣合約。

If a person executes an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase, the owner must execute the agreement for sale and purchase within 8 working days after that date.

第 53(3)條 / Section 53(3)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約時,但沒有於該日期後的 5 個工作日內,就有關住宅物業簽立買賣合約,則 -(i) 該臨時合約即告終止;(ii) 有關的臨時訂金即予沒收;及 (iii) 擁有人不得就該人沒有簽立買賣合約而針對該人提出進一步申索。

If a person does not execute an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase(i) the preliminary agreement is terminated; (ii) the preliminary deposit is forfeited; and (iii) the owner does not have any further claim against the person for the failure.

(3) 實用面積及屬該住宅物業其他指明項目的面積是按《一手住宅物業銷售條例》第 8 條及附表二第 2 部的計算得出的。

The saleable area and area of other specified items of the residential property are calculated in accordance with section 8 and Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

(4)(i) 支付條款 Terms of Payment

於本第 4 節內:「售價」指本價單第二部份表中所列之售價,而「成交金額」指臨時買賣合約及買賣合約所載之價錢 (即售價經計算適用折扣後之價錢)。因應不同支付條款及/或折扣按售價計算得出 之金額,皆以四捨五入方式換算至百位數作為成交金額。

In this section 4: "Price" means the price set out in Part 2 of this price list, and "Transaction Price" means the purchase price set out in the preliminary agreement for sale and purchase, i.e. the purchase price after applying the applicable discounts on the Price. The amount calculated after applying the relevant terms of payment and/or applicable discounts on the Price will be rounded to the nearest hundred (i.e. if the tens digit of the price obtained is 5 or above, rounded up to the nearest hundred or if the tens digit of the price obtained is 4 or below, rounded down to the nearest hundred) to determine the Transaction Price.

付款辦法 Payment Methods

買方於簽署臨時買賣合約時須繳付相等於成交金額之 5% 作為臨時訂金 (「臨時訂金」)。臨時訂金之其中港幣\$100,000 須以銀行本票繳付,抬頭請寫「的近律師行」或 "Deacons"。請另備支票以補足臨時訂金之餘額,抬頭請寫「的近律師行」或 "Deacons"。

Upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase, the Purchaser shall pay the preliminary deposit equivalent to 5% of the Transaction Price ("Preliminary Deposit"). A cashier order of HK\$100,000 being part of the Preliminary Deposit shall be made payable to "Deacons" or 「的近律師行」 to pay the balance of the Preliminary Deposit.

(A) 現金或即時按揭付款計劃(一) - 120 天付款 (照售價減 8%)

Cash or Immediate Mortgage Payment Method (1) - 120 days Payment (8% discount from the Price)

1. 成交金額 5%: 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付,買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。

5% of the Transaction Price: being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.

2. 成交金額 95%:於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內支付。

95% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 120 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

(B) 現金或即時按揭付款計劃(二) - 150 天付款 (照售價減 6%)

Cash or Immediate Mortgage Payment Method (2) - 150 days Payment (6% discount from the Price)

1. 成交金額 5%: 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付,買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。

5% of the Transaction Price: being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.

2. 成交金額 5%:於買方簽署臨時買賣合約後 60 天內支付。

5% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 60 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

3. 成交金額 90%:於買方簽署臨時買賣合約後 150 天內支付。

90% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 150 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

(C) 現金或即時按揭付款計劃(三)-210天「弦長」付款 (照售價減 4%)

Cash or Immediate Mortgage Payment Method (3) - 210 days "Prolonged" Payment (4% discount from the Price)

1. 成交金額 5%: 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付,買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。

5% of the Transaction Price: being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.

2. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 30 天內支付。

1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 30 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

3. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 60 天內支付。

1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 60 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

4. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 90 天內支付。

1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 90 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

5. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內支付。

1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 120 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

6. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 150 天內支付

1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 150 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

7. 成交金額 90%: 於買方簽署臨時買賣合約後 210 天內支付。

90% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 210 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

(D) 建築期付款計劃(一)-「置靈活」付款計劃 (照售價減 1%)

Stage Payment Method (1) – "Flexible" Purchase Payment Plan (1% discount from the Price)

1. 成交金額 5%: 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付,買方並須於其後 5 個工作天內簽署正式買賣合約

5% of the Transaction Price: being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser

弦海 The Esplanade Price List No. 2A

within 5 working days thereafter.

- 2. 成交金額 5%: 於買方簽署臨時買賣合約後 60 天內支付。 5% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 60 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 3. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 120 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 4. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 150 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 150 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 5. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 180 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 180 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 6. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 240 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 240 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 7. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 300 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 300 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 8. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 360 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 360 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 9. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 420 天內支付。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 420 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 10. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 480 天內支付或於賣方就其有能力將物業有效地轉讓予買方一事向買方發出通知的日期後的 14 天內支付,以較早者為準。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 480 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase or within 14 days after the date of the notification to the Purchaser that the Vendor is in a position validly to assign the property to the Purchaser, whichever is the earlier.
- 11. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 540 天內支付或於賣方就其有能力將物業有效地轉讓予買方一事向買方發出通知的日期後的 14 天內支付,以較早者為準。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 540 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase or within 14 days after the date of the notification to the Purchaser that the Vendor is in a position validly to assign the property to the Purchaser, whichever is the earlier.
- 12. 成交金額 1%: 於買方簽署臨時買賣合約後 600 天內支付或於賣方就其有能力將物業有效地轉讓予買方一事向買方發出通知的日期後的 14 天內支付,以較早者為準。
 1% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 600 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase or within 14 days after the date of the notification to the Purchaser that the Vendor is in a position validly to assign the property to the Purchaser, whichever is the earlier.
- 13. 成交金額 80%: 成交金額餘款於賣方就其有能力將物業有效地轉讓予買方一事向買方發出通知的日期後的 14 天內支付。
 80% of the Transaction Price being the remaining balance of the Transaction Price shall be paid within 14 days after the date of the notification to the Purchaser that the Vendor is in a position validly to assign the property to the Purchaser.
- (E) 建築期付款計劃(二)-(照售價)

Stage Payment Method (2) – In accordance with the Price

- 1. 成交金額 5%: 臨時訂金於買方簽署臨時買賣合約時繳付,買方並須於其後 5 個工作天內簽署買賣合約。 5% of the Transaction Price: being the Preliminary Deposit shall be paid upon signing of the preliminary agreement for sale and purchase. The agreement for sale and purchase must be signed by the Purchaser within 5 working days thereafter.
- 2. 成交金額 5%: 於買方簽署臨時買賣合約後 60 天內支付。 5% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 60 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.

Price List No. 2A

- 3. 成交金額 5%: 於買方簽署臨時買賣合約後 120 天內支付。 5% of the Transaction Price: shall be paid by the Purchaser within 120 days after signing of the preliminary agreement for sale and purchase.
- 4. 成交金額 85%: 成交金額餘款於賣方就其有能力將物業有效地轉讓予買方一事向買方發出通知的日期後的 14 天內支付。
 85% of the Transaction Price being the remaining balance of the Transaction Price shall be paid within 14 days after the date of the notification to the Purchaser that the Vendor is in a position validly to assign the property to the Purchaser.

(4)(ii) 售價獲得折扣的基礎 The basis on which any discount on the Price is available

- (a) 請參閱 (4)(i) Please refer to (4)(i)
- (b) 印花稅津貼優惠 Stamp Duty Benefit

購買任何指明住宅物業之買方可獲額外售價3%折扣優惠。

An extra discount of 3% from the Price will be offered to Purchaser who purchases any of the specified residential properties.

(c) 「扣人心弦」置業優惠 "Excited Purchase" Benefit

購買任何指明住宅物業之買方可獲額外售價3%折扣優惠。

An extra discount of 3% from the Price will be offered to Purchaser who purchases any of the specified residential properties.

(d) 「期間限定」折扣優惠 Special Discount

凡於 2018 年 10 月 31 日 2018 年 11 月 30 日 (包括當日)或之前簽署臨時買賣合約購買指明住宅物業之買方,可以售價為基礎獲額外 2%折扣作為"「期間限定」折扣優惠"。

Where the preliminary agreement for sale and purchase of the specified residential properties is signed on or before 31 October 2018 (inclusive), the Purchaser would be offered an extra 2% discount from the Price as the "Special Discount".

(4)(iii) 可就購買該項目中的指明住宅物業而連帶獲得的任何贈品、財務優惠或利益

Any gift, or any financial advantage or benefit, to be made available in connection with the purchase of a specified residential property in the development

(a) 提前付清成交金額現金回贈優惠

Early Settlement Benefit

如選擇「建築期付款計劃(一)—「置靈活」付款計劃」或「建築期付款計劃(二)」之買方提前於買賣合約訂明的付款日期之前付清成交金額(除成交金額是根據賣方發出之成交通知或在該通知發出後付清外),可根據以下列表獲賣方送出現金回贈優惠(「提前付清成交金額現金回贈優惠」)。

Where the purchaser chooses Stage Payment Method (1) "Flexible" Purchase Payment Plan or Stage Payment Method (2) and settles the Transaction Price in advance of the date of payment specified in the agreement for sale and purchase (save for the case where the settlement was made pursuant to or after the completion notice issued by the Vendor), the purchaser shall be entitled to an early settlement benefit ("Early Settlement Benefit") offered by the Vendor according to the table below.

提前付清成交金額現金回贈優惠列表

Early Settlement Benefit Table

付清成交金額日期	提前付清成交金額現金回贈優惠金額
Date of settlement of the Transaction Price	Early Settlement Benefit Amount
簽署臨時買賣合約的日期後 180 日內	成交金額 3%
Within 180 days after the signing of the preliminary agreement for sale and purchase	3% of the Transaction Price
簽署臨時買賣合約的日期後 181 日-300 日期間內	成交金額 2%

弦海 The Esplanade Price List No. 2A

Within 181 days to 300 days after the signing of the preliminary agreement for sale and purchase	2% of the Transaction Price
簽署臨時買賣合約的日期後301日-420日期間內	成交金額 1%
Within 301 days to 420 days after the signing of the preliminary agreement for sale and purchase	1% of the Transaction Price

備註 Remarks:

(a) 買方須於提前付清成交金額之日前最少 30 日,以書面方式向賣方申請提前付清成交金額現金回贈優惠,賣方會於收到申請並確認有關資料無誤後,將提前付清成交金額現金回贈直接用於支付部份成交金額餘額。

The Purchaser shall apply to the Vendor in writing for the Early Settlement Benefit at least 30 days before the date of early settlement of the Transaction Price. After the Vendor has received the application and duly verified the information, the Vendor will apply the Early Settlement Benefit to the part payment of the balance of the Transaction Price directly.

(b) 付清成交金額日期以賣方代表律師收到所有成交金額款額日期為準。如上表中訂明的任何付清成交金額的期限的最後一日不是工作日(按《一手住宅物業銷售條例》第 2(1)條所定義),則該期限的最後一日定為下一個工作日。

The date of settlement of the Transaction Price shall be the date on which all Transaction Price is received by the Vendor's solicitor. If the last day of any of the periods as set out in the table above is not a working day (as defined in section 2(1) of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance), the last day of that period shall be the next working day.

(c) 本優惠受相關交易條款及條件限制。

This benefit is subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents.

(d) 本優惠並不適用於根據賣方發出之成交通知或在該通知發出後付清成交金額的情況。

This benefit does not apply to the case where the settlement of the Transaction Price is made pursuant to or after the completion notice issued by the Vendor.

(b)「派寶箱」服務使用優惠 "Pakpobox" Service Benefit

簽署臨時買賣合約購買任何本價單所列之住宅物業之買方,每購一個住宅物業並按照臨時買賣合約規定簽署買賣合約,可獲得由 Pakpobox Hong Kong Limited 提供等值港幣\$500元之服務使用優惠。如買方由多於一位人士或一間公司組成,買方亦只獲得一次「派寶箱」服務使用優惠。「派寶箱」服務使用優惠使用受其他條款及細節所約束。

The purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase any residential property in this price list will receive "Pakpobox" Service Benefit at the value equivalent to HK\$500 provided by Pakpobox Hong Kong Limited for each such residential property purchased provided that the purchaser has signed the agreement for sale and purchase in relation thereto in accordance with the preliminary agreement for sale and purchase. If the purchaser comprises more than one person or one company, the purchaser is entitled to one "Pakpobox" Service Benefit only. "Pakpobox" Service Benefit is subject to other terms and conditions.

(c)「ofo」專屬禮遇優惠 "ofo" Privileged Benefit

簽署臨時買賣合約購買任何本價單所列之住宅物業之買方,每購一個住宅物業並按照臨時買賣合約規定簽署買賣合約,可獲得由OFO (HK) Limited 提供等值港幣\$500元之服務使用優惠。如買方由多於一位人士或一間公司組成,買方亦只獲得一次「ofo」專屬禮遇優惠。「ofo」專屬禮遇優惠使用受其他條款及細節所約束。

The purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase any residential property in this price list will receive "ofo" Privileged Benefit at the value equivalent to HK\$500 provided by OFO (HK) Limited for each such residential property purchased provided that the purchaser has signed the agreement for sale and purchase in relation thereto in accordance with the preliminary agreement for sale and purchase. If the purchaser comprises more than one person or one company, the purchaser is entitled to one "ofo" Privileged Benefit is subject to other terms and conditions.

(d)「儲存易」服務使用優惠 "Storefriendly" Service Benefit

簽署臨時買賣合約購買任何本價單所列之住宅物業之買方,每購一個住宅物業並按照臨時買賣合約規定簽署買賣合約,可獲得由儲存易迷你倉集團有限公司提供等值港幣\$500元之服務使用優惠。如 買方由多於一位人士或一間公司組成,買方亦只獲得一次「儲存易」服務使用優惠。「儲存易」服務使用優惠使用受其他條款及細節所約束。

The purchaser who signs the preliminary agreement for sale and purchase to purchase any residential property in this price list will receive "Storefriendly" Service Benefit at the value equivalent to HK\$500 provided by Store Friendly Self Storage Group Limited for each such residential property purchased provided that the purchaser has signed the agreement for sale and purchase in relation thereto in accordance with the preliminary agreement for sale and purchase. If the purchaser comprises more than one person or one company, the purchaser) is entitled to one "Storefriendly" Service Benefit only. "Storefriendly" Service Benefit is subject to other terms and conditions.

(4)(iv) 誰人負責支付買賣該項目中的指明住宅物業的有關律師費及印花稅

Who is liable to pay the solicitors' fees and stamp duty in connection with the sale and purchase of a specified residential property in the development

買方須負責所有律師費及雜費支出。如買方選用賣方指定之代表律師作為買方之代表律師處理所有有關購買的一切法律文件,並由賣方代表律師同時處理物業按揭事宜,賣方同意為買方支付買賣合約及轉讓契兩項法律文件之律師費用(不包括一切雜費及支出)。

The Purchaser shall be responsible for all legal costs and expenses. If the Purchaser appoints the Vendor's solicitors to act on his / her / its behalf in respect of all legal documents for the purchase, and the mortgage is handled by the Vendor's solicitors as well, the Vendor agrees to bear the Purchaser's legal costs (excluding all disbursements and expenses) of the agreement for sale and purchase and the assignment.

安海 The Esplanade Price List No. 2A

- 2. 如買方另聘代表律師作為買方之代表律師處理其購買事宜,買賣雙方須各自負責有關該買賣的法律文件之律師費用。
 If the Purchaser instructs his / her / its own solicitors to act for him / her / it in respect of the purchase, the Vendor and the Purchaser shall each pay his / her / its own legal fees in respect of the legal documents for the sale and purchase.
- 3. 買方須支付所有有關臨時買賣合約、買賣合約及轉讓契之印花稅(包括但不限於根據《印花稅條例》(第 117 章)可予徵收的從價印花稅、額外印花稅、買家印花稅、附加印花稅及任何與過期繳付任何印花稅有關的罰款、利息及附加費等)、登記費及其他雜費及支出。

All stamp duty (including but not limited to the ad valorem stamp duty, special stamp duty, buyer's stamp duty and all additional stamp duty chargeable under the Stamp Duty Ordinance (Cap.117) and any penalty, interest and surcharge, etc. for late payment of any stamp duty), registration fee and other disbursements and charges on the preliminary agreement for sale and purchase, the agreement for sale and purchase and the assignment shall be borne by the Purchaser.

(4)(v) 買方須為就買賣該項目中的指明住宅物業簽立任何文件而支付的費用

Any charges that are payable by a purchaser for execution of any document in relation to the sale and purchase of a specified residential property in the development

一切製作、登記及完成發展項目大廈公契及管理協議("公契")之費用及附於公契之圖則費用的適當分攤、所購物業的業權契據及文件認證副本之費用、所購物業的買賣合約及轉讓契之圖則費、為申請豁免買家印花稅及/或從價印花稅新/較高稅率而須的任何法定聲明的費用、所購住宅的按揭(如有)之法律費用及其他費用及其他費用及人主他有關所購物業的買賣的文件的所有法律費用及其他支出,均由買方負責及支付。

The Purchaser shall solely bear and pay a due proportion of the costs for the preparation, registration and completion of the Deed of Mutual Covenant and Management Agreement of the Development ("**DMC**") and the plans attached to the DMC, all costs for preparing certified copies of title deeds and documents of the property purchased, all plan fees for plans to be annexed to the agreement for sale and purchase and the Assignment of the property purchased, the costs of any statutory declaration required for application for exemption of buyer's stamp duty and/or new/higher rates of ad valorem stamp duty, all legal and other costs and disbursements in respect of any mortgage (if any) in respect of the property purchased and all legal costs and charges of any other documents relating to the sale and purchase of the property purchased.

(5) 賣方已委任地產代理在發展項目中的指明住宅物業的出售過程中行事:

The vendor has appointed estate agents to act in the sale of any specified residential property in the Development:

賣方委任的代理:

Agents appointed by the vendor:

中原地產代理有限公司
 美聯物業代理有限公司
 利嘉閣地產有限公司
 Centaline Property Agency Limited
 Midland Realty (International) Limited
 Ricacorp Properties Limited

4. 香港置業(代理)有限公司
5. 世紀 21 集團有限公司 及 旗下特許經營商
Century 21 Group Limited and Franchisees

6. 云房網絡(香港)代理有限公司7. 祥益地產代理有限公司QFang Network (Hong Kong) Agency LimitedMany Wells Property Agent Limited

8. 香港(國際)地產商會有限公司 及 其特許會員 Hong Kong (International) Realty Association Limited & Chartered Members

9. 香港地產代理商總會有限公司 及 其特許會員 Hong Kong Real Estate Agencies General Association Limited & Chartered Members

 10. 英發物業有限公司
 Homely Real Estate Co. Ltd

 11. 晉誠地產代理有限公司
 Earnest Property Agency Limited

請注意:任何人可委任任何地產代理在購買該發展項目中的指明住宅物業的過程中行事,但亦可以不委任任何地產代理。

Please note that a person may appoint any estate agent to act in the purchase of any specified residential property in the Development. Also, that person does not necessarily have to appoint any estate agent.

(6) 賣方就發展項目指定的互聯網網站的網址為:http://www.the-esplanade.com.hk。

The address of the website designated by the Vendor for the Development is: http://www.the-esplanade.com.hk.

弦海 The Esplanade Price List No. 2A